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Assistents
Marc (Base Ò), Eloy (Nadir), Quim (individual) Silvano (La Fabric@), Victor (BitLab), Rocío
(BitLab), Núria (Andròmines)

1. Renovació de representació a la permanent.
2. Rosa demana esmena de la darrera acta volent afegir que ella va exposar que volia

formar part de la comissió 8M juntament amb l’Ana Montoro.
3. Fira ESS SA.
4. Dedicar 10 minuts a cada assemblea per comunicació.
5. Pressupost anual

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1V0iSRU_H-Hgt-ou-lQ_t4ns8nIyi32l
H/edit?usp=sharing&ouid=118134291887262116091&rtpof=true&sd=true

6. Silvano proposa parlar del model de finançament de l'ESS al Dte, i els
instruments a posar en marxa, siguin els existents com els nous

7.  Retorn comi 8M

Debats

1.Víctor es proposa com a nou representat i ens comparteix els problemes que s’han anat
donant aquests darrers mesos on np s’ha fet retorn a la XES.

3. Confusió de data, la fira d’Entitats és dissabte 6 de maig no 7 de maig com pensàvem.
Canvi de diumenge a dissabte.
Avisem a districte del canvi de data. Aquest any es proposa no fer activitats entre setmana i
concentrar-ho en un sol dia. XES moment per presentar-la.
Silvano diu que és un dia de molta activitat, que les persones participants no deixen les parades
per anar a veure una xerrada.
Aprofitar per presentar diferents comunitats energètiques.
Silvano proposa xerrada i acte cultural el dia abans.
Es proposa vincular a Comunalitats i el projecte de Cuines Comunitàries.
Contactar espai i projectes que treballin al barri per a que vinguin a presentar.
Hem de preguntar si es fa un dinar popular i si elles no el fan, organitzem nosaltres.
Nuria proposa presentar la xarxa de reutilització. Tornar a fer l'ambientalització de la fira.
La Mar del CC és la persona encarregada de demanar el permís de la fira. Ens hem de coordinar
per a demanar permisos i que no sigui problemàtic ja que es barregen dues activitats.
Hem de fer una trobada amb la comissió de festes per organitzar-nos. No contraprogramar-nos.

4. Cal diferenciar la comunicació interna i la externa de la XES. Comunicar el que fan les entitats
es un valor de la XES. Es proposa activar una comissió específica per acompanyar la
comunicació.
Silvano no vol que es faci una comunicació frívola.
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Mar recorda el que s’havia parlat en la comi d’activitats. Fer un pla de comunicació per a tenir un
camí a recórrer. Contingut polític. Cal tenir uns acords per saber què es comunica. Començem
debat de si fer opinionisme o si fem suport a la informació.
Quim proposa demanar i revisar el pla de comunicació  general de la XES. Prudència.  Es planteja
preparar un Enfortim concret de comunicació. Important compartir amb tothom que ens ha arribat
que aquest any la convocatòria de l’Enfortim només estarà oberta dues setmanes.

5. Aquest pressupost es planteja com un pressupost de mínims. Hem de comprovar com queda el
balanç de canon de l’espai i el retorn de les quotes.
Volem presentar també impulsem i enfortim. No hem arribat a les subvencions de la dipu.
Participar en projectes i que això ens generi recursos?
Parlar amb coopolis de nou i que ens tornin a donar els 2000 € que ens donaven per articular
directament en el territori.
Conveni amb ajuntament, demanen un pla de treball.

7. Comi 8M
Participen la Mar, Roci i Maite. Hagués estat molt bé tenir més participaciò.
S’han trobat dues vegades. A la primera trobada, pluja d’idees d’activitats.
Va sorgir la idea de fer trobada de cures i que la fes la Mireia (no pot per agenda)
Han detectat Tema d’interès : Retrocès en el dret a l'Avortament..
Enlloc de fer-la en un dia, anant informant de
Amb tot el contingut que han comunicat.
No fer activitat el 8M. Activar un procés. Presentar el retorn de tot l’any el 25N.
De moment, han fet un mapatge. Triatge de dins del consell de les dones.
Fan una crida a tothom es sumi en aquest treball.

Quim planteja si vol fer un acte de cara a les properes eleccions per no fer-ho ràpid-
21 de març XES Barcelona planteja debat a partir de les 15 mesures. Ens afegim a aquesta no
ens sumem.

6. transformar necessitats en projectes de suport mutu. Espurna de model de finançament de la
comunitat energètica de bon pastor ampliar-lo i exportable a la resta del districte.
Salt d’escala una idea generada desde la XES i activada amb ProperESS.

Acords

Recollim l’esmena que proposa la Rosa i s’enviarà de nou l’acta.
S’accepta que el Víctor sigui el nou representat a la XES Barcelona.
Decidim canviar la fira de diumenge a dissabte i que coincideixi amb la fira d’entitats de Bon
Pastor.
Descartem les caps de cartell per aquesta edició. Fira i dinar popular.
Tornem a enviar el formulari que enviem cada any per recollir les activitats.



Es proposa arrancar la comunicació presentant a les entitats participants
Acceptem aquest pressupost.


